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Rocket Medical® Spinal Manometer – R55990-ISO-6 
Dear Customer,  
 

RE: STOPCOCK POSITIONING 
 

Prior communication (CIB 117) regarding the change of the stopcock supplier meant that the positioning of the 
stopcock for the Spinal Manometers stipulated that it will be supplied in the off-position.  

 

This will no longer be the case for R55990-ISO-6 Spinal Manometer – NRFit®.  All batches going forward, due to the 
continuous improvement processes for manufacturing, will now revert back to the stopcock being supplied in the 

open position. 

 

The supply of the stopcock in the open position will apply to all lot numbers of R55990-ISO-6 except for 500924 
and 501051 
 

  

 

 

 

Sehr geehrter Kunde,   
  

BETREFF: POSITIONIERUNG DES ABSPERRHAHNS:  
  
Aus einer früheren Aussendung (CIB 117) hinsichtlich der Änderung des Lieferanten für Absperrhähne geht hervor, 
dass Absperrhähne für Spinalmanometer in geschlossener Stellung geliefert werden.   
  
Das gilt ab sofort nicht mehr für den R55990-ISO-6 Spinalmanometer – NRFit®.  Aufgrund fortwährender 
Verbesserungen bei den Fertigungsverfahren werden Absperrhähne aller gelieferten Chargen nun wieder in 

offener Stellung angeboten.  
  
Die Lieferung von Absperrhähnen in offener Stellung gilt für sämtliche Chargennummern des Sortiments R55990-

ISO-6 mit Ausnahme von 500924 und 501051  
  
 

CODE DESCRIPTION 

R55990-ISO-6 Spinal Manometer – ISO-6 

If you have any questions, please contact the Customer Services Team for assistance:  
T: +44 (0)191 419 6988  E: customerservices@rocketmedical.com  
Customer Information Bulletins for all of our products can be found on our website: www.rocketmedical.com 

 

Bei Fragen wenden Sie sich bitte an den Kundendienst, der Ihnen gerne weiterhilft:  
T: +44 (0)191 419 6988  E: customerservices@rocketmedical.com  
Kundendienstinformationen zu all unseren Produkten finden Sie auf unserer Website: www.rocketmedical.com 
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